

Tuesday, March 14, 1972.

(2)

The Standing Committee on Fisheries and Forestry met this day at 11:10 a.m. The Chairman, Mr. Tom Goode, presided.

Members present: Messrs. Blouin, Borrie, Corbin, Crouse, Cyr, Goode, Guay (Lévis), McQuaid, Pringle, Smith (Northumberland-Miramichi), Whelan.—(11)

Appearing: The Honourable Jack Davis, Minister of the Environment.

Witness: Mr. C. R. Levelton, Director, Regional Operation.

The Committee began the consideration of the Estimates 1972-73 of the Department of the Environment.

The Chairman called Item (1) Administration Program and introduced the Minister who made a statement.

The Minister tabled a document entitled "Environmental Canada—Its Organization and Objectives."

At 12:55 the Committee adjourned to Thursday, March 16, 1972.

Le mardi 14 mars 1972

(2)

Le Comité permanent des pêches et forêts se réunit aujourd'hui à 11 h 10 du matin. Le président, M. Tom Goode, occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Blouin, Borrie, Corbin, Crouse, Cyr, Goode, Guay (Lévis), McQuaid, Pringle, Smith (Northumberland-Miramichi), Whelan.—(11)

Comparaît: L'hon. Jack Davis, ministre de l'Environnement.

Témoin: M. C. R. Levelton, Directeur de l'Exploitation régionale.

Le Comité commence l'étude des prévisions budgétaires du ministère de l'Environnement pour 1972-1973.

Le président met en délibération le poste 1, Programme d'administration, et présente le ministre qui fait une déclaration.

Le ministre dépose un document intitulé «Environnement Canada—son organisation et ses objectifs.»

A 12 h 55, le Comité suspend ses travaux jusqu'au jeudi 16 mars 1972.

Le greffier du Comité

D. E. Levesque

Clerk of the Committee